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Horin ssvar — forsla om endrin i turnusforskriften for siotera euter

Vi mener at ei ventelisteordning ikke vil løse kapasitetsproblemet som skisseres. Det vil tvert
i mot øke antallet på venteliste om antall tumusplasser holdes stabilt. Avstanden mellom
behov og tilgjengelige plasser vil øke.

Helsedirektoratet bør fortsatt ha ansvar for å skaffe tilstrekkelig antall godkjente turnusplasser
til veie. Helsedirektoratet bør heller pålegge institusjoner å ha tumusfysioterapeuter —slik at
man får tilstrekkelig antall plasser hvert år. Det er et tankekors at Nord-Norge så langt ikke
har hatt Droblemermed å få tilstrekkelig antall plasser —når det finnes langt flere institusjoner
lengre sør i landet.

Å etablere en praksis hvor 'fysioterapeutkandidater' skal få jobbe under midlertidig lisens så
fremt de er under veiledning av fysioterapeut med godkjent autorisasjon, virker svært
underlig. Hvor stor vil den egentlige forskjellen bli mellom å være veileder for en
'fysioterapeutkandidat' (som også senere skal ha en tumusplass) og å være veileder for en
turnusfysioterapeut (som da faktisk blir ferdig i sitt forløp)?

Hvis man ønsker å rekruttere flere fysioterapeuter (jfr SSB Rapport 2009/9), så er det absolutt
ikke hensiktsmessig å lage et lengre og dårligere utdanningsforløp enn i dag. Fysioterapi er et
yrke som krever teoretisk og praktisk kunnskap og ferdigheter. Et år på venteliste vil fa store
konsekvenser for studenter med så fersk og uetablert kunnskap.

Godtgjøringen for å ha turnusfysioterapeut bør økes til minimum 100.000 kr, dvs det
firedobbelte av dagens sats. Bedre økonomiske insentiver vil trolig bidra til at flere
institusjoner påtar seg å ha turnusfysioterapeut.
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